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تشکل های دانشجویی خطاب به مولوی عبدالحمید:

منتظر اعلام زمان برگزاری
جلسه پرسش و پاسخ دانشجویی هستیم

جمعی از تشکل های دانشجویی سیستان و بلوچستان خطاب به مولوی 
عبدالحمید نوشتند: استقبال حضرتعالی از شکل گیری فضای گفت وگوی 
منطقی مورد انتظار بود، لیکن اینکه در متن جوابیه تلاش بر این بود با به 
کار بردن الفاظ مختلف نسبت به اصالت جنبش دانشجویی خدشه وارد 

سازد، از جایگاه شما به دور و موجب تعجب بود.
جمعی از تشــکل های دانشجویی استان سیستان و بلوچستان 26 دی ماه با صدور 
بیانیه ای ضمن نقد مواضع اخیر مولوی عبدالحمید خواستار حضور وی در جلسه پرسش 

و پاسخ با نمایندگان تشکل های دانشجویی استان شدند.
مسجد مکی نیز در واکنش به این بیانیه با انتشار متنی اعلام کرد با آغوش باز پذیرای 

اقشار مختلف جامعه بوده و هست.
تشــکل های دانشجویی در پاسخ به این موضع مسجد مکی، بیانیه ای به شرح ذیل 

منتشر نمودند:
بسم الله الرحمن الرحیم

قُوا وَاخْتَلفَُوا مِنْ بعَْدِ ما جاءَهُمُ البَْیِّناتُ )ســوره آل عمران، آیه  وَلا تکَُونوُا کَالذَِّینَ تفََرَّ
105(؛ و مانند کسانی نباشید که پراکنده شدند و اختلاف کردند، )آن هم( پس از آنکه 

نشانه های روشن )پروردگار( به آنان رسید.
حمد و سپاس خدایی را که تدبیر بندگان را به بهترین سرانجام می رساند و اگر نباشد 

حمایت و هدایت او، بندگان عاجزند.
در پی پاسخ جناب مولوی عبدالحمید به نامه تشکل های دانشجویی، لازم دانستیم 
ضمن تشکر از موضع پذیرای ایشان درخصوص برگزاری جلسه پرسش و پاسخ، مطالبی 

را خدمتشان عرض کنیم.
اگرچه با وجود رویه گذشته شما استقبال حضرتعالی از شکل گیری فضای گفت وگوی 
منطقی مورد انتظار بود، لیکن اینکه در متن جوابیه تلاش بر این بود با به کار بردن الفاظ 
مختلف نســبت به اصالت جنبش دانشجویی خدشه وارد سازد، از جایگاه شما به دور و 

موجب تعجب بود.
و اما بعد، درخصوص مطالبی که مجموعه جنابعالی در مورد رسالت جنبش دانشجویی 
در قبال حادثه چابهار و جمعه خونین زاهدان عنوان داشــت، باید گفت برخلاف ادعای 
صورت گرفته، جنبش دانشجویی بر حسب وظیفه انسانی و مسلمانی خود در این مدت 
از مســئولان ارشــد در رابطه حادثه تلخ و دردناک مهرماه در جلسات متعددی پرسش 
کرده و از آنجا که گویا از رخدادهای فضای دانشجویی و دانشگاهی بی خبرید، قابل ذکر 
است جلسات مختلفی در مطالبه شفاف  سازی و رسیدگی به وقایع اخیر با آیت الله محامی 
نماینده محترم ولی فقیه در استان، اعضای شورای تامین و نماینده عالی فرستاده رهبر 
معظم انقلاب توسط جنبش دانشجویی برگزار شد و به صراحت در مورد رخدادهای اخیر 

با ایشان به گفت وگو پرداختیم.
جناب مولوی، بر خلاف شــما که بر اقدامات عملی و جدی حاکمیت که با حضور 
نماینــده رهبر معظم انقلاب به قصد دلجویی و تســکین آلام حادثه دیدگان حوادث 8 
مهرماه در جای جای استان سیستان و بلوچستان شروع شد و با عزل و برکناری برخی از 
مسئولین که مرتکب قصور شده بودند و همچنین بازداشت و شروع روند رسیدگی قضائی 
به متخلفین حوادث چابهار و زاهدان ادامه یافت چشم بسته اید، ما قدردان این اقدامات 
هســتیم و اینکه حاکمیت خود در احقاق حقوق حادثه دیدگان مظلوم اتفاقات اخیر و 

دنبال مجازات متخلفین پیشرو است را مایه فخر و مباهات می دانیم.
البته با این وجود هنوز هم نسبت به برخی مسائل از جمله عدم اطلاع رسانی به موقع، 
کوتاهی در شفاف  سازی وقایع و روند رسیدگی ها نسبت به عملکرد مسئولین انتقاد جدی 
داریم و با علم به ابعاد پیچیده این پرونده و گســتردگی آن، که روند رسیدگی را دشوار 
کرده، به صورت مستمر پیگیر تسریع در رسیدگی به اتفاقات چابهار و زاهدان هستیم و در 
این مدت همواره مطالبه دانشجویان انقلابی استان از مسئولین شجاعت در صدور حکم در 
کنار اتقان و سرعت آن بوده و با خدای خود عهد بسته ایم در این مسیر تا حصول نتیجه 

و حقیقت دست از مطالبه و پیگیری برنداریم .
در پایان تشکل های دانشــجویی ضمن تقدیر دوباره از پذیرش دعوت دانشجویان 
توسط حضرتعالی، آمادگی خود را برای ایجاد ارتباط و تعامل با مجموعه مسجد مکی برای 
مهیا کردن شرایط برگزاری جلسه پرسش و پاسخ در محیطی عقلانی، علمی و منطقی 
اعلام می دارد و در این زمینه منتظر اعلام زمان برگزاری جلسه پرسش و پاسخ هستیم.

والسلام علی من اتبع الهدی
انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه سیستان و بلوچستان
جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه سیستان و بلوچستان
انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی زاهدان
جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی زاهدان
جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه آزاد اسلامی زاهدان
با حکم سردار رادان انجام شد

انتصابات جدید در فرماندهی انتظامی كل كشور
سردار احمدرضا رادان فرمانده جدید فراجا ، نخستین تغییرات مدنظر 
خود در مجموعه فراجا را اعمال کرد و پنج تن از فرماندهان و رؤســای 

پلیس  را تغییر داد.
به گزارش ایســنا، ســردار احمدرضا رادان، 21 روز پس از انتصابش به عنوان 
فرمانده فراجا اولین تغییرات خود در مجموعه انتظامی کشور را اعمال کرد و در 
احکامی جداگانه رؤســای سازمان اطلاعات فراجا، پلیس امنیت اقتصادی، معاون 

فرهنگی و اجتماعی و فرمانده انتظامی تهران بزرگ را منصوب کرد.
براساس این تغییرات، سرتیپ پاسدار غلامرضا رضاییان که پیش از این به عنوان 
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا فعالیت داشت به عنوان رئیس سازمان اطلاعات 
فراجا منصوب شد. سرتیپ پاسدار حسین رحیمی هم که از سال 1۳۹6 ریاست 
پلیس پایتخت را عهده دار شده بود، به عنوان رئیس جدید پلیس امنیت اقتصادی 

فراجا منصوب شد.
سرتیپ دوم پاسدار محمدسعید منتظرالمهدی هم که قبلا سخنگو و معاون 
اجتماعی پلیس بود، دوباره به این سمت بازگشت و با حکم رادان جایگزین سردار 
مهدی حاجیان شــده و به عنوان معاون فرهنگی و اجتماعی جدید فراجا فعالیت 

خود را آغاز کرد.
ســرتیپ دوم پاسدار عباســعلی محمدیان هم که از مهرماه 1۳۹6 به عنوان 
فرمانده انتظامی استان البرز فعالیت داشت، از دیروز فعالیت خود به عنوان فرمانده 
انتظامی جدید تهران بزرگ را آغاز کرد. سرتیپ دوم مهدی حاجیان هم که پیش 
از معاون فرهنگی و اجتماعی و ســخنگوی فراجا بود با حکم رادان از این به بعد 

به عنوان مشاور فرمانده کل انتظامی کشور فعالیت خواهد داشت.

وصول 1300 میلیارد تومان از مالیات های معوق یک شركت تجاری
با اقدامات دادگستری تهران

رئیس کل دادگستری استان تهران از وصول بدهی مالیاتی یک شرکت 
تجاری به مبلغ هزار میلیارد تومان با اقدامات قضایی خبر داد.

به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، القاصی مهر گفت: دادگستری استان تهران در 
یک پرونده مربوط به فرار مالیاتی یک هلدینگ تجاری که در ســال ۹8 منحل شــده 
است، نسبت به وصول هزار و ۳00 میلیارد تومان مالیات معوق به حساب خزانه اقدام 
کرده اســت. در این پرونده 8۳5 دســتگاه خودرو برای وصول مطالبات یک شــرکت 
تجاری معرفی شده است که با اقدامات دادگستری استان تهران مزایده ۷00 دستگاه 
خودرو برگزار و ۹0۳ میلیارد تومان از بدهی مالیاتی این شــرکت به خزانه واریز شده 
است و مزایده 1۳5 دستگاه دیگر با اقدامات قضایی طی روزهای آتی برگزار می شود.

وی افزود: در این پرونده مدیرعامل هلدینگ تجاری 8۳5 دستگاه انواع خودروی 
خارجی را به عنوان دارایی برای وصول مالیات شرکت معرفی می کند که این خودروها 

توسط سازمان امور مالیاتی توقیف می شوند.
به گفته رئیس کل دادگســتری اســتان تهران در شرایطی که شرکت های تابعه 
هلدینگ تجاری نســبت بــه توقیف این خودروها اعتراض و اعــلام می کنند که این 
خودروها در مالکیت هلدینگ منحل شده قرار ندارند و خواستار رفع توقیف خودروها 
می شــوند؛ دادگستری اســتان تهران با بررسی اســتدلالات و مستندات ضمن تایید 
مالکیت هلدینگ منحل شده نسبت به خودروهای توقیفی، اعتراض شرکت های تابعه را 
غیرقانونی تشخیص داد. براساس کارشناسی های انجام شده در دادگستری استان تهران 
ارزش تقریبی خودروهای توقیفی هزار و ۳00 میلیارد تومان ارزیابی شــد که از محل 
فروش این خودروها حدود هزار و۳00 میلیارد تومان از مالیات معوق وصول شده است.

درمکتب امام

قدم قدم تا خودکفایی
هر قدمی که برمی دارید، باید فکر این باشید که آیا این قدمی که ما 
برمی داریم رو به وابستگی است؛ شیاطین ما را دارند وابسته می کنند یا نه 
روی آزادی است و ما خودمان می خواهیم این کار را بکنیم؟ ... ما اگر به 
فکر این باشیم که خودمان کارهای خودمان را انجام بدهیم، کشور مال 
خودمان است، زراعتش را خودمان باید انجام بدهیم، فرض کن اداراتش 
را خودمــان اداره بکنیم، کارگری را خودمان باید انجام بدهیم، وقتی 
این احساس در انسان قوی شد، دنبال این احساس می رود انسان. پیدا 
کردن راه مشکل است، لکن بعد از پیدا کردن، پیمودنش آسان است.
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نیکزاد در نطق پیش از دستور مجلس:

تروریستی خواندن سپاه قهرمان
وقاحتی نیست كه از سوی ایران اسلامی بی پاسخ بماند

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

سانسور به هلاکت رسیدن صهیونیست ها 
در روزنامه های مدعی اصلاحات

سرویس سیاسی ـ
فردای شــهادت 10 فلسطینی توسط صهیونیست ها در شهر جنین در کرانه باختری، جوان 
21 ســاله فلسطینی »خیری علقم« نوه شهید خیری علقم، جمعه شب حداقل 8 اسرائیلی را در 

قدس اشغالی به ضرب گلوله به هلاکت رساند و سه نفر دیگر را زخمی کرد.
الون بن دیوید خبرنگار و تحلیلگر ارشد رسانه های صهیونیست در توئیتي هنگام وقوع حمله 
اعلام کرد که تعداد کشته ها و زخمی ها بسیار بالاست و این فاجعه امنیتی برای اسرائیل به شمار 

مي رود!
نخست وزیر رژیم صهیونیستی هم در واکنش به این عملیات استشهادی گفت: »این یکی از 

بدترین حملاتی بود که طی سال های اخیر دیده ایم.«
این رویداد تعیین کننده، بازتاب وسیعی در رسانه های ایران و جهان داشت اما در صفحه اول 
روزنامه های مدعی اصلاحات سازندگی، هم میهن، اعتماد، شرق، آرمان ملی، آفتاب یزد، هفت صبح، 
دنیای اقتصاد، ابتکار و... سانسور شد. این اقدام غیر قابل دفاع و قابل رسیدگی، هماهنگ با سانسور 
و تحریف عملیات شهادت طلبانه »خیری علقم« در رسانه های تروریستی دشمن انجام شده است.
در جریان فتنه 88 نتانیاهو به صراحت گفته بود اصلاح طلبان اصلی ترین سرمایه اسرائیل در ایران 
هستند و شیمون پرز اعلام کرد اصلاح طلبان به نمایندگی از اسرائیل با جمهوری اسلامی می جنگند.

ســرمایه های اسرائیل در ایران انتظار و رغبت کشتار فلســطینی ها را دارند اما تاب هلاکت 
صهیونیست ها را هرگز.

مقصرنمایی منتقدان
درباره شکست برجام در دولت روحانی

روزنامه شــرق در مطلبی نوشــت: »در اواخر دولت  هاشمی روابط ایران با کشورهای اروپایی 
به شدت بحرانی شده بود و کشورهای پر نفوذ اروپایی سفرای خود را در اعتراض به اقدامات ایران 
در خاک اروپا، فراخوانده بودند، اما با روی کار آمدن دولت اصلاحات ورق برگشت و اروپا و آمریکا 
به بازگشت ایران به صحنه بین المللی امیدوار شدند و تلاش کردند مناسبات تجاری خود با ایران 
را از سر بگیرند. تنش زدایی در دوره اصلاحات برای توسعه اقتصادی و صنعتی ایران بسیار مفید 
بود. حتی درباره برنامه هسته ای ایران مذاکرات سودمندی با کشورهای اروپایی انجام شد و این 
امر مانع از وخیم تر شدن مناسبات اقتصادی ایران با جهان غرب شد. بااین حال، با روی کار آمدن 
دولت احمدی نژاد )1۳84-1۳۹1( و اتخاذ مواضع سیاســی کوته بینانه و عوام فریبانه دولت او در 
عرصه بین المللی، بالاخره شاهد اجماع بین المللی و صدور قطع نامه های شورای امنیت و برقراری 
تحریم های گســترده اقتصادی علیه ایران بودیم. از آغاز این دوره همچنین شاهد تنش هایی در 
مناســبات ایران با همســایگان خود بوده ایم. این سیاست ها به انزوای بیشتر سیاسی و اقتصادی 
ایــران در منطقه و جهــان انجامید. هر چند تلاش های دولت روحانی برای مذاکره با گروه 5+1 و 
حصول توافق برجام، موجب برداشته شدن دور اول تحریم های بین المللی و در پی آن کاهش تورم 
و بهبود رشد اقتصادی شد، اما سیاست هم زیستی مسالمت آمیز دیری نپایید و سیاست دولت او 
به مذاق محافظه کاران خوش نیامد. آنها خواسته یا ناخواسته، به خروج آمریکا از برجام و برقراری 

دور دوم تحریم ها کمک کردند.«
مدعیان اصلاحات در حالی درصدد القای این گزاره هستند که منتقدان روحانی عامل شکست 
برجام بوده اند که از قضا خود آنها با ضریب دادن به التهابات بازار سکه و دلار، سیاه نمایی درخصوص 
وضعیت اقتصادی کشور و ارسال پالس ضعف و انفعال در سیاست خارجی به دشمن و همچنین 
حمایت از آشوبگران و فتنه گران )سال های 88، ۹6، ۹8 و اغتشاشات اخیر( تیغ تحریم های غرب 

علیه ایران را تیز کرده اند.
ژست طلبکاری بانیان صف سبد کالا و شوک بنزینی 

علی ربیعی در روزنامه اعتماد نوشت: »تحریم ها زندگي سوز، نفس گیر، فقرگستر، جان ستان 
و فســادزا بوده است. به عبارتي تحریم تشدید شده ناشــي از نا آرامي ها تاثیر دوگانه خود را هم 
بر ســرمایه گذاري و روند سرمایه گذاري و هم بر توده هاي آسیب دیده خواهد گذاشت. روزي باید 
FATF پاســخ ملت داده شــود که چگونه عده اي تحریم را نعمت مي دانستند و هیچ گاه داستان 

و تحلیل هاي از سر ناآگاهي فراموش نخواهد شد.«
مدیران انقلابی از فرصت تحریم، دستاورد و پیشرفت را رقم زدند و به چرخه هسته ای، حضور در 
جمع برترین کشورها در چندین شاخه علمی، تولید بنزین، پیشرفته ترین سامانه های دفاعی و... رسیدند 
اما مدعیان اصلاحات ـ اعتدال 8 سال با شعار رفع تحریم مردم را فریب دادند و تحریم را دو برابر کردند 
و به اعتراف خویش، با صف سبد کالا و شوک بنزینی به دنبال ناراضی کردن مردم و ضعیف نمایی از ایران 
بودند تا توانمندی های ناموسی انقلاب از جمله توان خیره کننده موشکی و نفوذ ثبات آفرین منطقه ای 

ایران را به دشمن واگذار کنند اما کور خواندند.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، یک نیروی نظامی 
رسمی است و تلاش های مذبوحانه برای تروریستی 
خواندن سپاه قهرمان، وقاحتی نیست که از سوی 

ایران اسلامی بی پاسخ بماند.
علی نیکزاد، نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در 
جلســه علنی روز گذشته در نطق پیش از دستور خود 
بــا بیان اینکه وفاداری و فداکاری مردم در تحمل انواع 
مشکلات و ناملایمتی ها، وظیفه ما مسئولان را سنگین تر 
می کند تا نه تنها، بیش از گذشته در حل مشکلات ایشان 
بکوشیم، بلکه شب از روز نشناسیم، اظهار داشت: مردم، 
بزرگ ترین پشتوانه های این انقلاب هستند و ما مسئولان 
نیــز باید تلاش کنیم تــا در قدردانی از نعمت انقلاب، 

خودمان را به مردم برسانیم.
بــه گزارش فارس، وی تاکید کــرد: اروپا باید این 
واقعیت را بداند که بازی کردن در زمین آمریکا، حیثیت 
و اعتبار اتحادیه اروپا را بیش از پیش در اذهان ملت های 
جهان خدشه دار خواهد کرد. توصیه ما به اروپایی ها این 
اســت که چشم های خود را به روی واقعیت ها باز کنند 
و منافع خود را پای امیال آمریکایی ها ذبح نکنند. سپاه 
پاســداران انقلاب اســلامی، یک نیروی نظامی رسمی 
اســت و تلاش های مذبوحانه برای تروریستی خواندن 
سپاه قهرمان، وقاحتی نیست که از سوی ایران اسلامی 

بی پاسخ بماند.
نیکزاد گفت: همکاران عزیز من در مجلس شورای 
اســلامی و کمســیون امنیت ملی و سیاست خارجی، 
طرحی را در این راستا تنظیم کرده اند که اعلام وصول 
شده است. ما منتظریم تا شاهد اصلاح رویهّ اروپایی ها 
در تقابل با نظام اسلامی باشیم اما اگر این رویکرد تغییر 
نکند، قطعا خود را دست و پا بسته نمی بینیم و به نحو 
مقتضی، پاسخِ این شرارت ها را، تکان دهنده و بیدارکننده 
خواهیم داد. کافی است دولتمردان اروپایی، وحشت خود 
از دوران حکومت داعش را یادآوری کنند تا بفهمند که 

باید قدردان سپاه رشید و قهرمان باشند.
نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی تاکید کرد: 
از همســایگان عزیزمان نیز می خواهیم در گرد و غبار 
مقطعی اروپایی ها، دچار اشتباه محاسباتی نشوند. این 
منطقه، متعلقَ به ماست و حُسن همجواری، همکاری و 
همدلی بین ملت ها و دولت های منطقه، یگانه راه نجات 
منطقه غرب آسیا از مشکلات است. عملکرد جمهوری 
اسلامی ایران نشان داده که همواره به همسایگانی آباد، 
آزاد و مستقل می اندیشد و حُسن همسایگی را، همواره 

سرلوحه سیاست های خود قرار داده است.
وی بیان کرد: ملت های جمهوری اســلامی ایران و 
جمهوری آذربایجان دارای اشتراکات فرهنگی دیرین و 
ریشه دار هستند و پیوندهای خویشاوندی بین مردم دو 
کشــور برقرار اســت. آنچه در روزهای اخیر در سفارت 
جمهوری آذربایجان در ایران اتفاق افتاد، ناشــی از یک 
خصومت شخصی بوده است که باعث ناراحتی ما شد و 
پیگیری های لازم نیز صورت گرفت و ضروری است که 

از داوری های هیجان زده، اجتناب شود.
نیکزاد افزود: نکته ســوم و پایانی اینکه، در ایام 
پایانی ســال قرار داریم. بحمدالله بررسی بودجه سال 
1402 در مجلس آغاز شده است. مجلس در این زمینه 
با رویکرد همکاری و هم افزایی، در کنار دولت ایستاد 

و همکارانم در کمیسیون های تخصصی و کمیسیون 
تلفیق در حال اصلاح و تکمیل بودجه پیشنهادی به 
نفع مردم هســتند. از دولت انتظار می رود که در این 
ماه های پایانی سال، چند نکته را به صورت ویژه مورد 
توجه قرار دهد اولا تدوین لایحه برنامه هفتم توسعه، 
نیازمند کار شــبانه روزی و مشورت و همراهی با همه 
کارشناسان در اندیشکده ها، دانشگاه ها و کمیسیون های 
تخصصی مجلس شورای اسلامی است. امیدواریم دولت 
محترم در تدوین لایحه ای متفاوت، بیش از گذشــته 

همت داشته باشد.
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: 
ثانیا کنترل قیمت ها و تنظیم بازار به ویژه بازار شب عید 
و ماه مبارک رمضان، یکی از فوریت های کشور است که 
نیازمند جدیت و برنامه ریزی پیشدستانه در دولت محترم 
اســت. ثالثا جا دارد از تلاش و مجاهدت دولت محترم 
که تابستان گرم امسال را با تامین برق و آب مورد نیاز، 
پشت سر گذاشت، تشکر کنیم. در روزهای گذشته نیز، 
دولت محترم توانست علی رغم همه مشکلاتی که در اثر 
کم کاری های گذشته ایجاد شده بود، بحران تامین گاز 

را با کمک مردم مدیریت کند.
رئیس کمیسیون عمران مجلس

به منطقه زلزله زده خوی اعزام شد
در جلسه علنی دیروز مجلس، نایب رئیس مجلس از 
رئیس کمیسیون عمران خواست تا با حضور در منطقه 
زلزلــه زده خوی ضمن نظارت بر نحوه خدمات رســانی 
دستگاه ها به زلزله زدگان در این رابطه به مجلس شورای 

اسلامی گزارش دهد.
کلیات طرح اصلاح قانون انتخابات مجلس

تصویب شد
نمایندگان در جلســه علنی  روز یکشنبه مجلس، 
کلیات طرح اصلاح موادی از قانون انتخابات مجلس را 
با 14۷ رای موافق، 5۹ رای مخالف و 16 رای ممتنع از 
مجموع 22۹ نماینده حاضر در مجلس تصویب کردند.
مجلس سازوکار تعیین هزینه های قابل قبول مالیاتی را 

مشخص کرد
بــه گزارش فارس، نمایندگان مجلس شــورای 
اســلامی همچنین در روند بررسی گزارش شور دوم 
کمیسیون اقتصادی در مورد طرح مالیات بر سوداگری 

و سفته بازی با ماده 8 این طرح موافقت کردند.
براســاس ماده 8 این طرح ناشــران اوراق بهادار و 
کارگــزاران موضوع قانون بــازار اوراق بهادار جمهوری 
اسلامی ایران، حسب مورد مکلف اند همزمان با تقسیم 
ســود یا فروش اوراق بهادار اشخاص حقیقی یا حقوقی 
مــورد معامله در بورس ها و بازارهــای خارج از بورس، 
صورتحســاب های الکترونیکی مربوطه را صادر نمایند. 
تقسیم سود صرفاً به صورت سامانه ای و از طریق شرکت 
ســپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه وجوه یا با 
تایید آن انجام شــود و ســازمان بورس و اوراق بهادار 
موظف   است بر حسن اجرای تکلیف مذکور نظارت کند.

همچنین ســازمان ثبت اســناد و املاک کشور با 
همکاری ســازمان امور مالیاتی موظف اســت همزمان 
با نقل و انتقال ســهام، سهم الشرکه و حق تقدم سهام 
صورتحساب های الکترونیکی مربوط به معاملات مذکور 
را بــا درج قیمت فروش آنها صادر کند. به علاوه اینکه 
اشخاص حقوقی توزیع کننده سود، به جز ناشران اوراق 
بهادار مکلفند همزمان با تقسیم سود، صورتحساب های 

الکترونیکی مربوطه را صادر کنند.
همچنین اشــخاص تجاری مکلفنــد آن بخش از 
درآمدهای خود از قبیل ســود تســعیر ارز را که امکان 
صدور صورتحساب الکترونیکی ندارند، در سامانه مؤدیان 
ثبت نمایند؛ عدم ثبت درآمدهای مذکور، مشمول حکم 

ماده)۹( این قانون می شود.
در ادامــه نیــز نماینــدگان مجلس با پیشــنهاد 
الحاقی روح الــه متفکــرآزاد نماینده مــردم تبریز در 
مجلس بــه بند )ر( ماده 8 با 151 رأی موافق، 1۳ رأی 
مخالف و 18 رأی ممتنع از مجموع 222 نماینده حاضر 

در جلسه موافقت کردند.
در پیشنهاد الحاقی این نماینده آمده است: مشاورین 
املاک و شــرکت های معتمد حق اخذ حق الزحمه به 
تناســب مالیاتی را به صورت، صورتحساب الکترونیکی 
ندارند و حق الزحمه ایشــان به موجب آئین نامه ای که 
ظرف مدت ۳ ماه به پیشنهاد وزارت راه و شهر سازی به 
تصویب هیئت وزیران می رسد براساس نرخ ثابت برای 

هر یک از انواع معاملات محاسبه خواهد شد.
متفکرآزاد در توضیح پیشنهاد الحاقی خود، گفت: 
با این کار خواســتیم میزان دعــاوی کاهش پیدا کند، 

ضمن آنکه ضرری هم متوجه مشاورین املاک نمی شود، 
هدف قانون کنونی نیز تامین خواهد شد. در واقع انگیزه 
فعالیت مشــاورین املاک در مناطق با ارزش مبادلاتی 
بیشــتر، کاسته می شود یعنی اجازه نمی دهیم با میزان 
نرخ ساختمان ها و خانه ها و اجاره بهاها بازی شود لذا این 
پیشنهاد می تواند به کنترل قیمت کمک کند و فرآیند 
تناسب ارزش معاملات را از میزان حق الزحمه مشاوران 

املاک خارج می کند.
امروز فریب خوردگان

به سنگر عفاف و حجاب لگد می زنند
حجت الاسلام سیدرضا تقوی، نماینده مردم تهران 
در مجلس شورای اسلامی در نشست علنی مجلس در 
نطق میان دســتور گفت: این روزها شــاهد رفتارهای 
کینه توزانه تعدادی از کشــورهای غربــی علیه کتاب 
آسمانی مسلمانان، قرآن کریم بوده ایم. همچنین امروز 
فریب خوردگانی به ســنگر عفاف و حجاب لگد می زنند 
و زرسالاران و سرمایه داران جهانی جذابیت های زنان را 
برای شهوت پرستان شیطان پرست به حراج می گذارند 
ولی بدانند میلیون ها نفر از زنان زینب گونه و قهرمانان 
میدان عفت، عزت، آزادی انســانی و آزادگی عاشورایی 
را پاس می دارند و به کوری چشم شهوت پرستان شیاد، 
قله های دانش و بینش را دوشادوش مردان فتح خواهند 
کرد و نهضتی همه جانبه را در سطح جهان با مایه های 

مکتب معنوی به وجود خواهند ورد.
به گزارش مهر، عضو کمیســیون فرهنگی مجلس 
شورای اسلامی تاکید کرد: کینه توزان سیاه دل غربی در 
سوئد، دانمارک، فرانسه و آمریکا به صورت قرآن چنگ 
انداختند و بی احترامی کرده اند، اینان از نســل اسلاف 
جنایتکاری هستند که سرزمین های ملت های ضعیف 
را غارت کرده اند، انســان های مظلوم را به بردگی بردند 
و پرونده ســیاه و سابقه تاریک این فرزندان نامشروع بر 

کسی پوشیده نیست.
وی عنوان کــرد: آیا اینها نمی داننــد که بیش از 
1 میلیارد مسلمان کتاب آســمانی خود را چون جان 
عزیزشــان، عزیز می دارند؟ بغض های مســلمانان علیه 
اینان انباشته می شــود و روزی چون آواری بر سرشان 

خواهد ریخت.
دروازه های فضای مجازی را

به روی دشمنان قسم خورده خود باز کردیم
حجت الاسلام تقوی با اشاره به اینکه به امر به معروف 
و نهــی از منکر بی توجهی کرده ایم، خاطرنشــان کرد: 
دروازه های فضای مجازی را به روی دشمنان قسم خورده 
خود باز کردیم تا ذهن و ضمیر فرزندان و مردمان ما از 
دروغ، شایعه، توهین به مقدسات، بی حرمتی به ولایت 
و نظام اسلامی و رهبری عزیزتر از جانمان، ذهن آنان را 
پر کنند. باید پاسخگوی شهیدان امنیت که با تیر و تیغ 

فضای مجازی به شهادت رسیده اند، باشیم.
استیضاح وزیر بهداشت و درمان منتفی شد

به گزارش مهر، بهرام عین اللهی وزیر بهداشــت به 
همراه معاونان خود در جلســه روز یکشنبه کمیسیون 
بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی حضور پیدا کرد 

و به سؤالات تعدادی از متقاضیان استیضاح پاسخ داد.
در نهایــت با توجه بــه اینکه تعــداد نمایندگان 
متقاضی استیضاح به کمتر از 10 نفر رسید، استیضاح 

وی منتفی شد.

»انســیه خزعلی« با بیان اینکه باید به خانم 
ابتکار شیخ المعاونین بگویند، گفت: نمی شود کسی 
که 16 سال معاون رئیس جمهور بوده، طلبکار شود، 
نمی شود فقط با انتقاد بگویید جوانان ناامیدند، خب 

چه کسی مقصر است؟ 
»انسیه خزعلی « معاون امور زنان و خانواده در دولت 
سیزدهم و »معصومه ابتکار « معاون امور زنان و خانواده 
در دولت قبل با حضور در برنامه تلویزیونی »شــیوه« به 
مناظره درخصوص سیاست گذاری حوزه زنان پرداختند.
به گزارش ایســنا، در ابتدای ایــن برنامه معصومه 
ابتکار با اشاره به روند پیگیری برای اجرای شاخص های 
عدالت جنســیتی در دولــت دوازدهم گفت: پس از آن 
گزارش گیری شــروع شد تا مشخص شــود چقدر این 
شاخص ها حرکت می کنند. سامانه رصد و پایش راه اندازی 
شــد تا در ابعاد مختلف بحث عدالت جنسیتی را پیش 
ببرد. با این حال مرتب با این تهمت که شما دستور کار 
خارجی و سند 20۳0 را اجرا می کنید و این کار عدالت 
جنســیتی نیست و برابری جنسیتی است مواجه بودیم 
در حالی که همه شئونات و همه ابعاد مد نظر اسلام در 

کار ما دیده شده بود.
وی همچنین ایــن را هم گفت که مطابق با قانون 
اساسی در آموزش، بهداشت باروری و سلامت و در خیلی 

از شئونات اجتماعی زنان و مردان با هم برابرند.
خزعلی: با یک دروغ به اسم آزادی

کشوری را به آشوب می کشند
در ادامه انسیه خزعلی در پاسخ به اظهارات معصومه 
ابتکار درخصوص شاخص های عدالت جنسیتی، گفت: 
عدالت جنسیتی مربوط به 20 دستگاه مرکزی است که 
در استان ها ابلاغ نشده و به این 20 دستگاه نیز در سال 
آخر ابلاغ شده است. شاخص ها برای چند وزارتخانه بوده و 
ما داریم این را تکمیل می کنیم. افرادی را فرستادیم تا در 
وزارتخانه بررسی کنند. شاخص های عدالت جنسیتی را 

از 1۷۷ مورد به بیش از 500 شاخص رسانده ایم. عدالت 
فراتر از برابری است به این معنا که در عدالت برابری هم 

هست و علاوه بر آن چیزهای دیگری هم هست.
چرا وقتی فردی زنش را در حمام می کشد

به روی خود نمی آورید؟
وی با تاکید بر اینکه افراط و تفریط ها باعث شــده 
تــا از هم فاصله بگیریم و مقابل هم بیفتیم، افزود: برای 
مثــال بعضا در موردی موضع گیری می کنیم که اگر آن 
مورد در دوره خود ما رخ داده باشد یا موضع نمی گیریم 
و یــا عکس آنچه امروز موضع گرفتیم موضع می گیریم. 
ســال گذشته در انگلیس خیلی بدتر از این مورد کشور 
ما رخ داده که در کشورشان جمع شد، اما ما وقتی هنوز 
چیزی ثابت نشده موضع گیری می کنیم. در موارد دیگر 
وقتــی فردی زنش را در حمام می کشــد، به روی خود 
نمی آوریم و محکوم نمی کنیم. مســائلی که از مسلمات 

و مربوط به حقوق زنان و حقوق شهروندی شان است. 
چه کسی در ایجاد مشکلات امروز مقصر است؟

معــاون رئیس جمهور در امور زنــان و خانواده در 
پاسخ به اظهارات ابتکار که گفته بود »به دلیل فشارهای 
اقتصادی سفره ایرانی ها کوچک می شود«، عنوان کرد: 
خیلی ســفره ها کوچک شده اما چه کسی مقصر است؟  
این دولت که تازه آمده است و اگر آن سیری که وجود 
داشــت پیش می رفت شرایط چطور می شد؟ این دولت 
کشور را با تورم 60 درصد تحویل گرفت و الان تورم 40 
درصد است، کی مقصر است؟. هی بگویم جوانان ناامیدند 
و مهاجرت می کنند، اما چه کسی اکثر این سال ها بر سر 
کار بوده و چه کسی در این سالها در حوزه زنان سیاست 

گذاری کرده است؟
خزعلی با بیان اینکه باید به خانم ابتکار لقب »شیخ 
المعاونین« را داد چراکه او چند سال در دولت ها معاون 
بوده اســت، افزود: پیش تر معاون اول بعد چهار ســال 
می گفت ما »تازه آوار برداری می کردیم«، یا معاون زنان 

می گفت »مشــغول آوار برداری و ریل گذاری بودیم و 
ان شــاءالله بعد از این کار را شروع می کنیم«، اکنون نیز 

ما باید بگوییم در سال دوم آواربرداری هستیم.
زمان ما حکومت یکدست نبود

معصومه ابتکار در پاسخ به اظهارات انسیه خزعلی 
مبنی بر مســئولیت داشتن او در دولت پیشین، توضیح 
داد: بله من در دوره اصلاحات مســئولیت داشتم اما آن 
زمان حکومت یکدست نبود ولی الان کل ارکان حکومت 

یکدست است و همه از یک طیف فکری هستند. 
وی با اشاره به تنظیم و ارسال لایحه منع خشونت 
علیه زنان در دولت قبل بیان داشت: چرا لایحه خشونت 

دو سال در مجلس متوقف مانده است؟ 
در ادامه خانم خزعلی درخصوص توضیحات ابتکار 
درباره اتفاقات آبان ۹8، اظهارداشت: باید منصفانه درباره 
همه مسائل قضاوت کنیم. اگر می خواهیم در مسئله ای 
معذرت خواهی شــود، پس درمــورد اتفاقات آبان هم 
باید معذرت خواهی شــود، نه اینکه مسائلی نظیر اینکه 
»صبح جمعه خودم فهمیدم« گفته شود و دل مردم را 
آتش بزند. نمی شود ما همیشه چه در راس باشیم و چه 
در راس نباشــیم، در موضع مطالبه گر و طلبکار باشیم. 
نمی شود فرافکنی کنیم و بگوییم چون یکدست نبودیم 

این اتفاقات رخ داد.
وی با اشــاره به لایحه حفظ کرامت و حمایت از 
زنان در برابر خشونت، افزود: این لایحه خشونت حرف 
ما هم هست. 10 سال قبل رهبری گفتند و با فرمان 
رهبری این لایحه نوشته شد. چرا این 8 سال لایحه 
در دولت ماند و ســال آخر به مجلس فرستاده شد؟ 
از ســوی دیگر طبق قانون برنامه ششم توسعه تهیه 
و اجرای برنامه جامع توانمند  ســازی زنان سرپرست 
خانوار جزو تکلیف معاونت زنان است که برای تصویب 
به مجلس داده نشــد. ماه های آخــر دولت دوازدهم 
گفتند که موضوع تصویب این برنامه توسط مجلس 

حذف شود که مجلس مخالفت کرد. این برنامه را ما 
در دولت سیزدهم به مجلس ارائه دادیم، برای اصلاح 
به کمیسیون برگردانده شد و ان شاءالله اصلاحات انجام 

بشود به مجلس می رود.
به گفته خزعلی لایحه توســعه اختیارات حاضن، 
هویــت و اهدای جنین از جمله لوایح در دســت اقدام 
در معاونت امور زنــان و خانواده رئیس جمهوری دولت 

سیزدهم است.
معاون فعلی رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با 
اشاره به تهیه منشور مشاوره به عنوان وظیفه معاونت امور 
زنان خطاب به ابتکار ســؤال کرد: چرا این تکلیف انجام 
نشد؟ این قشنگ نیســت همیشه ما مطالبه گر باشیم. 
ما یکی هســتیم، همگی در یک مسیر حرکت می کنیم 
و یکدســت هســتیم برای یک نظام حرکت می کنیم و 

دشمنان مشترک داریم.
بیمه زنان خانه دار شعار دولت قبل بود اما عملی نشد

خزعلی، با اشــاره به اینکه بیمه زنان خانه دار شعار 
دولت قبل بود اما عملی نشد، تصریح کرد: دولت سیزدهم 
بیمه زنان روســتایی و دارای ســه فرزند را فعال کرد. 
مسئله خانه های مولد برای اینکه خانم خانه دار احساس 

مفیدبودن کند نیز از دیگر مسائل مهم است. 
در ادامه خانم ابتکار گفت: در دولت دوازدهم حدود 
100 زن هم تراز با معاون وزیر و 1۷ معاون استاندار زن 
منصوب شــده بودند و آمار مدیــران عالی و میانی زن 
که در ابتدای دولــت دوازدهم 5 درصد بود، در انتهای 
این دولت به 25 درصد بدون احتســاب مدیران مدارس 

دخترانه رسیده بود.
وی با یادآوری اینکه در دولت دوازدهم بیش از 200 
پروژه مشترک بین معاونت زنان با دستگاه های مختلف 
شکل گرفته بود، خطاب به خزعلی خاطر نشان کرد: این 
طرح ها یا متوقف شدند یا هیچ گزارشی از آنها نمی بینیم. 
انسیه خزعلی در ادامه با بیان اینکه این سؤالات 

را مــن باید از خانم دکتر ابتکار بپرســم، خطاب به 
معصومه ابتکار گفت: چه شــد؟ چه کار کردید؟ در 
دوره قبل چه شــد؟ قرار بود مطابق با برنامه ششم 
توسعه 20 درصد کاهش طلاق داشته باشیم اما الان 
کــه در آخر این برنامه قــرار داریم طلاق 8 درصد 
افزایش داشــته است. در ســال ۹2 پست مشاوران 
زنان از آنها گرفته می شود اما دولت سیزدهم تغییر 
ســاختار می دهد و تعیین می کند که مشاوران امور 
زن باید در ســطح معاون وزیر یا مدیرکل و در همه 
شوراها باید مشارکت داشته باشند و در مسائل زنان 

و خانواده حق وِتو داشته باشند.
وی افزود: این امر در هیچ دولتی ســابقه نداشته 
است اما در دولت سیزدهم به صورت ویژه در سفرهای 
اســتانی طرح های مربوط به زنان تصویب می شــود. 
معاونت امــور زنان و خانواده در دولت ســیزدهم تا 
کنون دو طرح کلان داشته است؛ یکی مشاوره زوجین 
در 4 ســال اول زندگی و دیگری کســب و کار پایدار 
خانواده محور که در حال حاضر در 21 استان اجرایی 
می شود. اینها را خیلی فعال تر و جدی تر از قبل پیگیری 
می کنیم. معاونت تلاش کرده برخی قوانین که عملیاتی 
نمی شوند مثل دهه شصتی ها و چهار قلوها را با فعال 

کردن وزارتخانه ها عملیاتی کند.
معــاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده، ادامه 
داد: رتبه بندی معلمان و تعرفه پرستاران پس از 10 سال 
و 15 سال در ســال اول دولت فعلی اجرایی شد. بیمه 
زنان باردار تا پایان شیردهی و کودکان تا پایان 5 سالگی، 
بیمه ناباروری و 6 میلیون بیمه سلامت در این دولت اجرا 
شــدند. اگر این اقدامات را یک جور دیگر نشان دهیم و 

سیاه نمایی کنیم مردم نا امید می شوند.
گزارش غلط به جهان در دولت خاتمی

خزعلی با اشــاره بــه برگزاری نخســتین کنگره 
بین المللی زنان تاثیرگذار، گفت: زنان از ۹6 کشور در این 

کنگره حضور پیدا کردند، یکی از زنان از کشور آفریقایی 
سال قبل به من گفته بود که دوران آقای خاتمی به ایران 
آمده بود و مسئولین زنان به او گفته بودند این جا به زنان 
ظلم می شود و شما بروید از حق ما دفاع کنید. امسال اما 
وقتی به ایران آمد و دستاورد دختران ما را دید، گفت شما 
این همه تلاش کردید و بچه ها موفق بودند، پس چرا آن 

خانم این حرف را در آن سال به من زد؟
مخالفت ایران با اجرای بند آموزش سند ۲۰۳۰ 

همچنان پا برجاست
گفتنی است، انسیه خزعلی شنبه شب در مناظره 
بــا معصومه ابتکار به عهده داری آیورا برای آموزش زنان 
حاشیه اقیانوس هند از سوی ایران اشاره کرد. در مقابل 
معصومه ابتــکار مطرح کرد که آیا این امر در چارچوب 
سند 20۳0 است؟ نهایتا انسیه خزعلی با اشاره به داشتن 
حق تحفظ در قبول این ســند و رایزنی برای آموزش ها 
پاسخ داد که »توانستیم آن طور که می خواهیم آموزش 

را تنظیم کنیم.«
این سخنان شــائبه های اجرای بندهای مربوط به 

آموزش سند 20۳0 را ایجاد کرده بود.
پس از پخــش این مناظره، انســیه خزعلی در 
صفحه مجازی خود نوشت: »جمهوری اسلامی ایران 
همچنــان بر موضع خود در مخالفــت با اجرای بند 
آموزش سند 20۳0 در کشور پابرجاست و مدیریت 
کارگروه توانمند ســازی اقتصادی آیــورا که ایران به 
مدت دو ســال عهده دار آن است، ارتباطی با 20۳0 
ندارد. آیورا )اتحادیه کشورهای حاشیه اقیانوس هند( 
نهادی با هدف توسعه همکاری های تجاری-اقتصادی 
است و با ریاست جمهوری اسلامی ایران بر کارگروه 
بانوان آیورا، زنان متخصص ایرانی، زنان کشــورهای 
عضو آیورا را توانمند می سازند. در تعاملات بین المللی 
بر اصول خود پافشــاری می کنیم حتی اگر مرتبط با 

داخل کشور نباشد.«

حســن فیروزی بدهکار مالی که رسانه های 
ضد انقــلاب به دروغ ادعا کــرده بودند در زندان 
شکنجه شده و به کما رفته است، ماجرای ادعاهای 

پرتعداد پیرامون خود را شرح داد.
به گزارش خبرگزاری میزان، هفته گذشــته مرکز 
رسانه قوه قضائیه، با انتشار خبری اعلام کرد، فردی به نام 
حسن فیروزی که رسانه های ضد انقلاب ادعا کرده بودند 
در زندان شکنجه شده و به کما رفته است، در حال فرار 
از مرزهای کشور در محدوده آب های سرزمینی جمهوری 
اسلامی ایران نزدیک جزیره قشم بازداشت و با پرواز شماره 

1241 به تهران منتقل شده است.
فیــروزی پس از بازداشــت در گفت وگو با خبرنگار 
میزان ماجرای ادعاهای پرتعداد درباره خود را شرح داد. 
)خبرگزاری میزان، صحت ادعاهای این فرد در مصاحبه 

پیش رو را تا پایان تحقیقات پرونده تایید نمی کند.(
وی در اولین اظهاراتش بیان کرد: در مدت زمانی که 
به خواست و اراده خود مفقود شده بوده است بنا به هدایت 
و درخواست شبکه های رسانه ای معاند تصاویر و فایل های 

صوتی جعلی خود را در اختیار آنها قرار می داده است.
فیروزی همچنین درخصــوص تصاویر و فایل  های 
صوتی منتســب به خود گفت: فایل ها را به درخواســت 
و هدایــت ادمین یک صفحه معاند به نام »فریاد آزادی« 

تهیه و برایشان ارسال می کردم. از آنجایی که عکس  های 
من در شبکه های مجازی به صورت گسترده منتشر شده 
بود، »سهیل« ادمین صفحه ای که با آنها در ارتباط بودم 
از من خواست تا دستورات و خواسته هایشان را اجرا کنم.

فیروزی دربــاره جزئیات ماجــرا و بدهی مالی که 
داشته می گوید: شریک داشتم و در بازار با برادر خود در 
میدان تره بار کار می کردم. با کارهایی که انجام دادم خانه و 
ماشین خریدم، به دلیل اینکه شریکم سرم کلاه گذاشت، 
به مشکل مالی خوردم و تمام طلبکارها به سراغم آمدند.

طلبکارها به دلیل افزایش بدهی سفته های زیادی از من 
گرفتند. نزدیک به 2 میلیارد سفته دست طلبکارها داشتم.

بعد از اینکه فشــار طلبکارها و خانواده زیاد شد، تصمیم 
گرفتم خانه را ترک کنم. به مهمانسرایی در مرکز تهران 
رفتــم و حدود 1۳ روز در آنجا ماندم بعد تصمیم گرفتم 

به جنوب کشور بروم.
فیروزی مدعی است، در این مدت تلفن همراه خود 
را خاموش کرده و از جایی خبر نداشته است تا اینکه بعد 
از مدتی تلفن همراهش را روشن کرده و می بیند عکسش 

در فضای مجازی منتشر شده است .
حسن فیروزی این گونه ادامه می دهد که »برادرزاده ام 
عکسم را منتشــر کرده و گفته بود که عموی من بیمار 

است و گم شده است.«

فیروزی ادامه داد: بعد از مدتی دیدم که عکسم همه 
جا منتشر شده است. متهم در این جا توضیح نمی دهد که 
با چه فرآیندی و در نتیجه چه اتفاقی عکس او به عنوان 
فرد بازداشت شده در اغتشاشات و شخصی که در آستانه 

اعدام است در رسانه های معاند پخش شده بوده است.
فیروزی گفت: اول خواســتم اعاده حیثیت کنم که 
عکسم پخش شده و بتوانم پولی دریافت کنم اما با خودم 

فکر کردم که این کار شدنی نیست.
وی افزود: در یکی از صفحات رسانه های اپوزیسیون 
در بخش  کامنت ها نوشــتم که این حسن فیروزی آدم 
گرفتاری هســت و خانواده وی به پول نیاز دارند. ادمین 
ایــن صفحه به من پیام داد و گفت باید ثابت کنی که با 
حســن فیروزی ارتباط داری و من هم برای همین دلیل 

5-4 ویس برای وی ارسال کردم.
فیروزی ادامه داد: تمــام مطالبی که درباره من در 
فضای مجازی منتشر شده و گفتند که در کما هستم را 
خود آن افراد به واســطه سهیل )ادمین یکی از صفحات 
معاند در فضای مجازی( در رسانه های معاند منتشر کرده  
بودند. پس از مدتی که از ارتباط من با سهیل گذشت او 
از من خواست عکس هایی که بدون لباس هستم را برای 
او ارسال کنم تا پروژه وارد فاز جدیدی شود. آن عکس ها 
را ارســال کردم و خود او با استفاده از نرم افزار روی بدن 

من آثار کبودی ایجاد کرد. وی در مورد چگونگی انتشار 
خبرها ی جعلی و تصویر فتوشاپی از وی در بی بی سی و 
اینترنشــنال گفت: آنها به صورت مستقیم مطلبی از من 
قبــول نمی کردند همه موارد و ارتباطات از طریق ادمین 
صفحه ضد انقلاب »فریاد آزادی « انجام می شد و هر چه 
ادمین این صفحه تایید می کرد بلافاصله در اینترنشنال 

و بی بی سی منتشر می شد.
فیــروزی در رابطه با اینکه آیا در طول مدت مفقود 
شدن خودخواسته بازداشت یا شکنجه شده بوده است یا 
نه افزود: در طول مدتی که به خواست خودم کسی از من 
خبر نداشت، اصلا در بازداشت نبودم که بخواهند من را 
بزنند. تمام اطلاعات غلطی که درباره من تولید و منتشر 
می شد توسط رســانه های ضد انقلاب تهیه و در فضای 
مجازی بارگذاری می شد.ادمین صفحه رسانه ضد انقلاب 
در توجیــه اینکه چرا با عکس ها و نام من در حال تولید 
محتواست به من می گفت: عکس هایت را ادیت می کنم 
تا به تو کمک کنیم مشــهور شوی و بعد بدهی هایت را 

پرداخت کنی.
در حال حاضر ادعاهای مطرح شــده از سوی حسن 
فیــروزی مبنی بر اینکه بدهی مالی داشــته و یا اینکه 
با فردی به نام ســهیل در ارتباط بوده اســت در دست 

بررسی  است.

جزئیات جدید از پرونده »حسن فیروزی«
از نحوه ارتباط گیری با بی بی سی و اینترنشنال تا فتوشاپ كبودی  های روی بدن

انسیه خزعلی در مناظره با معصومه ابتکار:

نمی شود شخصی كه 1۶ سال معاون رئیس جمهور بوده طلبکار شود

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: 
تصویب بســیج همه امکانات وزارتخانه 
به منظور تحقق شــبکه ملی اطلاعات و 
و شبکه  )پیام رسان  پایه  توسعه خدمات 
اجتماعی( از محورهای گزارش به رهبری 

بود.
به گزارش خبرگزاری مهر، عیسی زارع پور 
در پیامی در یکی از پیام رسان های بومی نوشت: 
»همان گونه که می دانید امسال تحت عنوان سال 
نامگذاری  »تولید؛ دانش بنیان، اشتغال آفرین« 
شده اســت. به همین مناســبت نمایشگاهی 
مختصر و مفید برای نمایــش توانمندی های 
شرکت های دانش بنیان داخلی و فعالیت هایی 
که در دستگاه ها به واسطه آنها انجام شده است 

برگزار شد.
در این نمایشــگاه وزارتخانه های مختلف 
از جملــه ارتباطات و فنــاوری اطلاعات، راه و 
شهر ســازی، صمت، نیرو و نفــت با همکاری 
بخش خصوصی توانمندی های داخلی حوزه های 
مربوط به خود را به نمایش گذاشــتند. ما نیز 
در غرفه وزارت ارتباطــات و فناوری اطلاعات 
توفیق داشــتیم دقایقی میزبــان رهبر معظم 

انقلاب باشیم.

همزمــان با حضــور و بازدید ایشــان از 
دستاوردهای حوزه فناوری اطلاعات و ارتباطات 
و فنــاوری فضایی، بنــده به همــراه مدیران 
شرکت های خصوصی حاضر در غرفه توضیحاتی 

را ارائه کردیم.
بســیج همه امکانــات وزارتخانه به منظور 
تحقق شــبکه ملی اطلاعات، توسعه خدمات 
پایه )پیام رســان و شبکه اجتماعی(، تصویب و 
آغاز اجرای آیین نامه حمایت از کسب وکارهای 
اینترنتی، راه اندازی سرویس اینترنت ویژه کودک 
و نوجوان، پروژه فیبرنوری منازل و کسب وکارها، 
توسعه دسترسی روستاهای بالای 20 خانوار به 
شبکه ملی اطلاعات، توســعه زیرساخت های 
اطلاعاتی، پروژه دولت هوشمند و دستاوردهای 
فنــاوری فضایــی، مهم  ترین محورهــای ارائه 

گزارش بود.
اشراف ایشان درخصوص موضوعات مطرح 
شده برای بنده، همکارانم و مدیران شرکت های 
خصوصی در نوع خود بسیار جالب بود. ایشان در 
پایان بازدید از غرفه وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، توصیه هایی دربــاره ارائه خدمات با 
کیفیت، جــذاب و متنوع در فضای مجازی به 

بخش های مختلف جامعه تاکید فرمودند.«

زارع پور خبر داد
بسیج امکانات وزارت ارتباطات

برای تحقق شبکه ملی اطلاعات
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